



22 MAY 2015
INTERNATIONAL DAY
FOR BIOLOGICAL DIVERSITY
BIODIVERSITY FOR SUSTAINABLE
DEVELOPMENT



**Ministry of Environment, Forests and Physical Development
Higher Council for Environment and Natural Resources
Sudan**

Program of Celebration of International Day for Biodiversity

Higher Council for Environment and Natural Resources will celebrate the international day for biodiversity.

Different activities will take place including:

- A workshop will be organized, 5 papers on Biodiversity for food will be presented. People from different related sectors, institutions, universities and NGOs will be invited to participate in this workshop
- An orientation session on biodiversity Clearing House Mechanism will take place .
- Brochures will be distributed along with T-shirts, hats, bags and cups
- An Exhibition on biodiversity will be take place
- Side events will take place for the students and children.



22 MAY 2015
INTERNATIONAL DAY
FOR BIOLOGICAL DIVERSITY
BIODIVERSITY FOR SUSTAINABLE
DEVELOPMENT



المجلس الأعلى للبيئة والموارد الطبيعية
مشروع التخطيط الوطني للتنوع الحيوى لدعم تنفيذ استراتيجية (2011 – 2020) لاتفاقية التنوع الحيوى
بجمهورية السودان

المجلس الأعلى للبيئة والموارد الطبيعية

الاحتفال باليوم الدولي للتنوع البيولوجي تحت شعار التنوع البيولوجي من أجل التنمية المستدامة

فى اطار الاحتفال باليوم العالمى بالتنوع الحيوى سيحتفل المجلس الأعلى للبيئة والموارد الطبيعية وذلك بالقيام بعدد من الأنشطة منها:

- تنظيم ورشة عمل حول التنوع الحيوى للغذاء ستقدم 5 أوراق عمل فى هذه الورشة.
- ستخصص جلسة لتتوير الحضور بألية غرفة تبادل المعلومات للتنوع الحيوى.
- ستكون هنالك أنشطة مصاحبة تحتوى على توزيع مطبقات، فنابل، شنط ، طواقى
- معرض عن التنوع الحيوى فى السودان
- ستتنظم أنشطة أخرى مع ا طلبة المدارس والأطفال .